
Zápisnica  

 z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Hrnčiarovce 

nad Parnou, konaného dňa 28.04.2022 

Počet prítomných poslancov:  8  (J. Babicová, P. Haršány,M. Kopecká, ,E. Kátlovská, P. 

Marko , T. Račková, Š. Hrašna, M. Moncman  ,)  

Počet neprítomných poslancov: 1  (V.Kochajda  ) 

 

Prítomná bola aj kontrolórka obce p. B. Ďurkovičová .Starosta obce oboznámil prítomných, 

že zo zasadnutia OZ sa vyhotovuje zvukový záznam, ktorý je zverejnený na web stránke obce 

Hrnčiarovce n/P a zároveň konštatoval že  obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

Starosta predniesol  program zasadnutia tak, ako bol zverejnený na stránke obce.  

 

 

Program rokovania:   

 

1/ Zrušenie VZN č. 4/2021o Prevádzkovom poriadku telovýchovno-športového  

 zariadenia športovej haly v obci Hrnčiarovce n/P    

2/ Pridelenie uvoľneného nájomného bytu  A1/1-1 na Mlynárskej ul. 6982/18 

  v obci Hrnčiarovce n/P 

3/ Žiadosť o súhlas na zmenu územného plánu obce Hrnčiarovce n/P    

 

Za doplnenie bodu programu sa prihlásila poslankyňa J.Babicová a žiadala doplniť bod č.4 

Odstúpenie p.Babicovej z funkcie predsedníčky kultúrnej komisie. 

 

 

Hlasovanie: Za: 8 poslancov,   proti:0    zdržal sa: 0. Program zasadnutia bol schválený. 

  

Následne program rokovania bol zmenený na: 

1/ Zrušenie VZN č. 4/2021o Prevádzkovom poriadku telovýchovno-športového  

 zariadenia športovej haly v obci Hrnčiarovce n/P    

2/ Pridelenie uvoľneného nájomného bytu  A1/1-1 na Mlynárskej ul. 6982/18 

  v obci Hrnčiarovce n/P 

3/ Žiadosť o súhlas na zmenu územného plánu obce Hrnčiarovce n/P    

 

4/  Odstúpenie poslankyne J.Babicovej z funkcie predsedníčky kultúrnej komisie. 

 

Hlasovanie: Za: 8 poslancov,   proti:0    zdržal sa: 0. Program zasadnutia bol schválený. 

 



Za zapisovateľku bola určená M. Gajdošíková, za overovateľov starosta určil . E.Kátlovskú 

a M.Kopeckú 

 

1/ Zrušenie VZN č. 4/2021o Prevádzkovom poriadku telovýchovno-

športového zariadenia športovej haly v obci Hrnčiarovce n/P   

 

Zápis z rokovania:  

OZ schválilo uznesením č. 17/2022, dňa 6.4.2022 návrh na zrušenie VZN č.4/2021 o 

Prevádzkovom poriadku telovýchovno-športového zariadenia športovej haly v obci 

Hrnčiarovce n/P. Návrh VZN bol umiestnený na úradnej tabuli na stránke obce od  13.4.2022 

- do 29.4.2022 ( zvesené ) počas tejto doby neprišli k nemu žiadne pripomienky.   

 

Návrh uznesenia  (predkladá M. Škorec): 

OZ schvaľuje VZN č. 1/2022, ktorým sa ruší platné VZN č. 4/2021 Prevádzkový poriadok 

telovýchovno- športového zariadenia Športovej haly v obci Hrnčiarovce nad Parnou. 

Počet prítomných poslancov/počet hlasov potrebných na prijatie uznesenia: 8/5 

Hlasovanie: Za: 8 ,   proti: 0   zdržal sa: 0.  Uznesenie bolo prijaté. 

                                                              

                                    Uznesenie 21/2022 

OZ schvaľuje VZN č. 1/2022, ktorým sa ruší platné VZN č. 4/2021 Prevádzkový 

poriadok telovýchovno- športového zariadenia Športovej haly v obci Hrnčiarovce nad 

Parnou 

  

 

  2/ Pridelenie uvoľneného nájomného bytu  A1/1-1 na Mlynárskej ul. 

 6982/18 v obci Hrnčiarovce n/P 

 

Zápis z rokovania:  

Obecné zastupiteľstvo schválilo dňa 6.4.2022 pridelenie nájomného bytu Zuzane Z, ktorá pri 

preberaní odmietla prevziať pridelený nájomný byt. V aktualizovanom zozname žiadateľov na 

posúdenie o pridelenie uvoľneného bytu č. A1/1-1 na bytovke na ul. Mlynárskej č. 6982/18 

v obci Hrnčiarovce nad Parnou bola druhá v poradí Andriana N, ktorá predložila všetky 

podklady na posúdenie pridelenia nájomného bytu. Po ich posúdení Obecný úrad Hrnčiarovce 

n/Parnou, konštatoval , že spĺňa podmienky na pridelenie bytu. V zmysle VZN č. 2/2015. Byt 

po schválení OZ by  bol pridelený v termíne od 29.4.2022 do 28.4.2023.  

 

 

 



Zoznam žiadateľov:  

Dátum Meno Adresa Deti Spolu  Poznámka Čestné prehlásenie 

podania osoby k vlast.nehnuteľnosti

27.7.2020 Záhoráková Zuzana Hrnčiarska 16, Hrnčiarovce nad Parnou 1 2 spĺňa nevlastní

Pri preberaní odmietla prevziať 

14.3.2022 Noszova Andriana Zavar, Poronda 68B/32,  býva na Coburgovej 1 2 spĺňa nevlastní

syn Vladimír  12 ročný  trénuje  za ŠK Rapid

V zmysle VZN č. 2/2015

25.4.2022  

    

 Návrh uznesenia   (predkladá M. Škorec): 

OZ  v Hrnčiarovciach nad Parnou na svojom zasadnutí dňa 28. 4. 2022 schvaľuje pridelenie  

nájomného bytu č. A1/1-1 v bytovke na Mlynárskej č. 6982/18 žiadateľovi Andriána Noszová 

a to od dátumu: 29.4.2022 do 28.4.2023 podpísania nájomnej zmluvy novým nájomníkom. 

Počet prítomných poslancov/počet hlasov potrebných na prijatie uznesenia: 8/5 

Hlasovanie:  Za: 8 , proti: 0  zdržal sa: 0 Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie  22/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Hrnčiarovciach nad Parnou na svojom zasadnutí dňa 28. 4. 

2022 schvaľuje pridelenie  nájomného bytu č. A1/1-1 v bytovke na Mlynárskej č. 

6982/18 žiadateľovi Andriána Noszová a to od dátumu: 29.4.2022 do 28.4.2023 

podpísania nájomnej zmluvy novým nájomníkom. 

 

3/ Žiadosť o súhlas na zmenu územného plánu obce Hrnčiarovce n/P    

Zápis z rokovania: 

3.1.  Zápis z rokovania: Na obecný úrad Hrnčiarovce n/P bola znovu doručená žiadosť 

v zastúpení Providum s.r.o. o zmenu Územného plánu obce Hrnčiarovce nad Parnou – zmena 

funkčnej plochy verejnej zelene s označením E 3-2 Pri potoku v lokalite A1-12 Pri potoku. 

OZ predchádzajúcu žiadosť predloženú prerokovalo na pracovnej porade a Uznesením č. 

19/2022 ju neodsúhlasilo a trvalo na stanovaných podmienkach zo dňa 7.7.2022 a to že 

polohu verejnej zelene je možné posunúť k vodnému toku Parná za podmienky, že bude len 

v rámci lokality A1-12.  

 

Návrh uznesenia   (predkladá M. Škorec): 

 OZ súhlasí so zmenou ÚP obce Hrnčiarovce nad Parnou s  preradením využitia funkčnej 

plochy verejnej zelene s označením E 3-2 Pri potoku v lokalite A1-12 Pri potoku na využitie  

funkčných  plôch bývania a presunutím funkčných plôch verejnej zelene bližšie k vodnému 

toku Parná v rámci lokality A1-12 Pri potoku pričom výmera verejnej zelene zostane 

zachovaná. Všetky náklady spojené so zmenou ÚP hradí žiadateľ. 

 



Počet prítomných poslancov/počet hlasov potrebných na prijatie uznesenia: 8/5 

Hlasovanie: Za: 8 ,   proti: 0   zdržal sa: 0.  Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie 23/2022 

Obecné zastupiteľstvo OZ súhlasí so zmenou ÚP obce Hrnčiarovce nad Parnou s  

preradením využitia funkčnej plochy verejnej zelene s označením E 3-2 Pri potoku 

v lokalite A1-12 Pri potoku na využitie  funkčných  plôch bývania a presunutím 

funkčných plôch verejnej zelene bližšie k vodnému toku Parná v rámci lokality A1-12 

Pri potoku, pričom výmera verejnej zelene zostane zachovaná. Všetky náklady spojené 

so zmenou ÚP hradí žiadateľ. 

 

3.2. Zápis z rokovania:  

Na obecný úrad Hrnčiarovce n/P bola doručená žiadosť o súhlas na zmenu ÚP p. Marcelou 

Blahovou, ktorú OZ popri predchádzajúcej žiadosti prerokovalo na pracovnej porade za 

prítomnosti žiadateľky vyjadrením, že bude posudzovaná neskôr po jej dôkladnom sa 

oboznámení pričom je potrebné vydať uznesením súhlasne-nesúhlasné stanovisko z dôvodu 

toho, aby mohla byť aj táto zmena vykonaná súbežne v ÚP.  

 

M. Kopecká uviedla, že po zrealizovaní JPÚ Pri sade, JPÚ Východná a po poslednej zmene 

UP v lokalite Za humnami boli v priebehu posledných troch rokov vytvorené podmienky pre 

výstavbu cca 150 rodinných domov. Rovnaký počet domov je možné postaviť v záhradách za 

domami a v ďalších rozvojových lokalitách v zmysle UP z roku 2006. Z tohto dôvodu chýba 

obci oprávnený dôvod navrhovať ďalšie lokality pre výstavbu, čo je jedna z podmienok 

takejto zmeny UP. Š. Hrašna namietol, že je to len existujúca možnosť výstavby, ale reálne sa 

nestavia a navrhol finančnú participáciu obce na novej infraštruktúre. Poukázal aj na potrebu 

zmeny UP kvôli budovaniu elektrických rozvodov. M. Kopecká skonštatovala, že siete sa na 

poľnohospodárskej pôde bežne riešia vecným bremenom a zmena UP kvôli tomu nie je 

potrebná. E. Kátlovská sa spýtala, prečo by mala obec spolufinancovať súkromné investície 

developerov zdôraznila potrebu peňazí na školu a škôlku. M. Kopecká uviedla, že na Farskej 

aj Východnej ulici developeri financovali všetky inžinierskej siete sami a že nadmerné 

rozširovanie zástavby spôsobí problémy  kvôli obmedzenej kapacite kanalizácie. 

       

 

 Návrh uznesenia   (predkladá M. Škorec): 

 OZ súhlasí so zmenou ÚP obce Hrnčiarovce nad Parnou lokalita s označením V1-3 a to 

preradením jestvujúcich funkčných plôch bývania vo výhľadovej etape do návrhovej etapy 

tak, aby  nadväzovala na lokalitu Pri sade. 

 

 

Počet prítomných poslancov/počet hlasov potrebných na prijatie uznesenia: 8/5 

Hlasovanie: Za: 2 ,   proti: 5   zdržal sa: 1.  Návrh uznesenia nebol prijatý. 

                                       

 



4/ Odstúpenie poslankyne J.Babicovej z funkcie predsedníčky kultúrnej 

 komisie 

Poslankyňa J.Babicová sa vzdala svojej funkcie predsedníčky kultúrnej komisie. Na úvod 

prítomným spomenula svoju 8-ročnú prácu s kultúrnou komisiou a s ňou spojené aktivity 

(MDD, brigádu, varenie gulášu), ktoré v minulosti organizovala, zároveň odôvodnila svoj 

odchod z funkcie predsedníčky kultúrnej komisie, ako dôvody uviedla nespoluprácu so 

starostom obce a v súčasnosti sa cíti nepotrebná pri kultúrnych aktivitách. Spomenula svoju 

neúčasť pri organizovaní MDD v roku 2021, ďalej spomenula zmarenú aktivitu pri 

navrhovanej akcii na varenie gulášu v roku 2021. Tretiu vec, ktorú spomenula bola obecná 

brigáda, ktorú v minulosti J.Babicová pripravovala, tento rok si starosta zorganizoval brigádu 

sám, nespolupracoval s  J.Babicovou a starosta si urobil brigádu s komunitou zo Zelenča a so 

zložkami v obci, pričom na zasadnutí OZ poslancov neinformoval, že je brigáda. J.Babicová 

podotkla, že je treba organizovať tieto akcie, ale nechce, aby jej niekto bral jej myšlienky 

a nápady. Poslednú vec, ktorá bola starostovi vytknutá, bolo stavanie mája a jeho celková 

organizácia, kde podľa J.Babicovej bola  ona ako predsedníčka kultúrnej komisie vynechaná 

z organizácie a vytkla problémy s prípravou občerstvenia na 1.máj. Nakoniec spomenula 

negatívnu vec spojenú s vyjadrením starostu, že sa ona ako osoba má obohacovať na obci pri 

takýchto akciách. Starosta odmietal  potvrdiť, že by sa on takto niekedy vyjadroval, obhájil si 

svoj postoj pri organizovaní MDD a nevýhodnej ponuke od J.Babicovej, preto sa kúpila pre 

deti lacnejšia vec v inom obchodnom reťazci v Trnave, pričom rozdiel v cene bol cca 750.-€. 

Čo sa týka organizovania gulášu, v tomto dátume sa to nedalo robiť a aj kvôli nariadeným 

pandemickým opatreniam, aby sme nedostali akúkoľvek sankciu a pri stretnutí s J.Babicovou 

sa nedohodli na termíne. Čo sa týka obecnej brigády, tak prvý termín bol zrušený kvôli 

nepriazni počasia a nad druhým termínom sa váhalo až do stredy kvôli počasiu, ale nakoniec 

sa konala. Ohľadne 1.mája  a občerstvenia sa starosta vyjadril, že boli oslovení Pizza Wau a tí 

na pracovnej porade povedali, že to ešte premyslia či to budú robiť, nevyjadrili sa včas, 

nedohodla sa cena ani s firmou Hermínka zo Zelenča a preto bola oslovená firma z Trnavy. 

J.Babicová spomenula, že keď robila bufet vždy po akcii  výťažok išiel na nasledujúcu akciu 

a nikdy sa neobohacovala. Do komunikácie sa pridali aj poslankyne E.Kátlovská  

a T.Račková. 

Rôzne: 

Š.Hrašna navrhoval dokreslenie v lokalitách do ÚP ulíc medzi ul.Cintorínska a Sv.Martina od 

Trulíka po cintorín a druhá je lokalita medzi bytovkami až po pozemok p.Kredatusa, tretia vec 

je predĺženie ul.Vinohradnícka na Farskú ul. P.Marko navrhol, či by mohol byť zberný dvor 

otvorený častejšie počas týždňa, alebo pridať viac smetných košov v obci, poslanci hovorili 

o biomase a jej uložení na zbernom dvore, plánovanom drvení haluzoviny, ktoré bude 

v najbližšom období v našej obci na zbernom dvore, Š.Hrašna pripomenul, aby sa pri kosení 

cintorína pozametali aj chodníky, pýtal sa na orezávanie stromov a na otvorenie malej bránky  

vzadu na cintoríne, načo starosta zareagoval, že bola otvorená, ale ľudia do kontajnera na 

cintoríne začali nosiť odpad, ktorý tam nepatril, preto bola bránka zatvorená. Na záver 

starosta obce pozval prítomných na stavanie mája. 



Prehľad hlasovania poslancov: 

Vysvetlivky: ZA – hlasoval za, P – hlasoval proti, ZD –zdržal sa, N - neprítomný 

Meno poslanca/č. 

uznesenia 

  21/2022 22/2022   23/2022 Návrh-

neprijatý 

Jana Babicová ZA ZA ZA ZDR 
Ing. Peter Haršány ZA ZA ZA P 
Ing. Štefan Hrašna ZA ZD ZA ZA 
Mgr. Elena Kátlovská ZA ZA ZA P 
RNDr.Monika 

Kopecká, PhD. 
ZA ZA ZA P 

Viliam Kochajda N N N N 
Marián Moncman ZA ZA ZA P 
Ing. Terézia Račková ZA ZA ZA P 
Peter Marko ZA ZA ZA ZA 

 

 

Zapísala:   

Monika Gajdošíková 

 

Zápisnicu overili: 

RNDr. Monika Kopecká, PhD. 

 

Mgr. Elena Kátlovská   

 

 

        Mgr. Marcel Škorec 

 


